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L'Ajuntament de Barcelona s'ha afanyat a acceptar el principal 

requeriment de l'informe del Col.legi de Geòlegs de Catalunya sobre el 

subsòl on es construirà el túnel de l'AVE sota l'Eixample de la ciutat. 

Aquest informe, que qualifica el projecte del túnel de viable, demana cinc 

prospeccions complementàries per tenir una informació més bona del 

terreny. L'ajuntament va anunciar ahir que assumeix la realització 

immediata d'aquestes prospeccions. 

 

L'informe --elaborat per un equip de geòlegs i firmat pel president del 

col·legi professional-- l'havia encarregat la junta constructora del temple 

de la Sagrada Família, abanderada de la resistència a aquesta obra. 

Òbviament, confiava que els tècnics desaconsellarien la construcció del 

túnel. Però no ha estat així, si bé els experts admeten que "sempre hi 

haurà un risc", tot i que aquest s'ha de mantenir i es pot mantenir en 

"llindars acceptables". 

 

El Patronat de la Sagrada Família no està disposat a assumir les 

conclusions de l'informe que ell mateix va encarregar i es continuarà 

oposant que els experts accedeixin al temple per aixecar acta de la 

situació en què es troba i poder-la cotejar amb els hipotètics danys 

causats per les obres. Inspeccions similars s'han portat a terme a les 

vivendes que hi ha en l'itinerari que seguirà el túnel. Els responsables del 

temple apel·len al fet que els tribunals encara no s'han pronunciat de 

manera definitiva sobre els seus intents de paralitzar l'obra, però aquesta 

actitud numantina té cada dia menys arguments que la justifiquin. I les 

forces polítiques que la recolzaven han quedat molt debilitades, perquè 



els residents de la zona no han castigat a les urnes els defensors del 

túnel. 


